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Høringssvar vedr. justering af tildelingsmodel på skoleområdet som følge af ny 
folkeskoleaftale  
 
  
Umiddelbart kan en høring virke som pseudo-arbejde, da beslutningen er truffet og så 
arbejder vi ud fra det. 
 
Vores første bekymring, da udspillet kom fra aftaleparterne var, hvordan vi kunne 
organisere en kortere skoledag og samtidig få hjemkørsel en time før 2-3 gange om ugen. 
Det tog forvaltningen straks fat på, så den hurdle er overvundet. Næste bekymring var 
finansiering af øget åbningstid i SFO. Det ser også ud til at være løst gennem 
DUT-kompensationen. 
 
Så vi er trukket i arbejdstøjet og arbejder ud fra justeringen. 
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